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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. augusztus 12-

ei, rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Szabó Mihály alpolgármester/települési képviselő, Gyuga Mihály József, 

Hermann Istvánné, Kontschán Flórián Jenő, Papp Péter Attila, Sólyom Jöran, 

Szanyi Gábor és Székely Antal települési képviselők, Dr. File Beáta jegyző  

 

Távol vannak: Molnár István és Vargáné Vojnár Katalin település képviselők 

  

Meghívottak: a hivatal munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt 

jelenléti ív szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit.  

 

Az ülést 10 óra 1 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 

a 12 fő települési képviselőből 10 fő jelen volt.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. Elmondta, hogy a megküldött meghívóban 3 napirendi pont 

szerepel.  

A napirendi pontok vonatkozásában az alábbi módosító javaslatot tette: 

- Javasolta a „Kerékpáros pihenőhely elhelyezése a Sacra Velo útvonal mentén” tárgyú 

sürgősségi indítvány napirendre vételét, melynek indoka, hogy két nappal ezelőtt megküldött 

megyei önkormányzati levélben augusztus 12-ei határidőt állapítottak meg a fejlesztéshez 

elfogadó és önkormányzati területet kijelölő önkormányzati nyilatkozat megtételére. A 

sürgősségi indítványt 4. napirendi pontként javasolta tárgyalni. 

- Javasolta a „Döntés Oroszlány helységnév cég saját nevében történő feltüntetéséről” című 

sürgősségi indítvány napirendre vételét, melynek indoka, hogy a Nemzeti Közművek 

Oroszlányi Szolgáltató Zrt. soron kívül kérte a névváltozáshoz az Önkormányzat 

hozzájárulását. A sürgősségi indítványt 5. napirendi pontként javasolta tárgyalni. 

- Javasolta „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály támogatási kérelme” 

című sürgősségi indítvány napirendre vételét, melynek indoka, hogy az új szezon megnyitása, 

a versenyek lebonyolíthatósága érdekében még ebben a hónapban kéri az egyesület a kérelme 

elbírálását. A sürgősségi indítványt 6. napirendi pontként javasolta tárgyalni. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így szavazást kért a meghívóban nem szereplő 

sürgősségi indítványok napirendi pontok közé történő felvételéről. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

51/2020. (VIII.12.) Kt. határozata 

sürgősségi indítványok napirendre vételéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2020. augusztus 12-ei ülésén 4. napirendi 

pontként tárgyalja a „Kerékpáros pihenőhely elhelyezése a Sacra Velo útvonal mentén” tárgyú 

sürgősségi indítványt, 5. napirendi pontként tárgyalja a Döntés Oroszlány helységnév cég saját 

nevében történő feltüntetéséről” tárgyú sürgősségi indítványt, valamint 6. napirendi pontként tárgyalja 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály támogatási kérelme” tárgyú sürgősségi 

indítványt. 

 

Felelős:  Lazók Zoltán polgármester 

 
Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

52/2020. (VIII.12.) Kt. határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2020. augusztus 12-ei, rendkívüli ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Településrendezési tervvel kapcsolatos döntések  

2. A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány alapító okiratának módosítása 3. 3. 

3. Döntés Városi Központi Főzőkonyha kialakítása tárgyú pályázat benyújtásáról  

4. Kerékpáros pihenőhely elhelyezése a Sacra Velo útvonal mentén 

5. Döntés Oroszlány helységnév cég saját nevében történő feltüntetéséről 

6. Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály támogatási kérelme 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Településrendezési tervvel kapcsolatos döntések  

 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a Képviselő-testület a 38/2019. határozatában a 

Településrendezési Terv módosításának tervezési programjaként elfogadta a Bláthy Ottó utcai 2117/57 

helyrajzi számú ingatlanra vonatkozó beépítési előírások – állami főépítészi eljárás keretében – történő 

módosítását. 

A településrendezési eszköz tervezetét a záró szakmai vélemény megkérése előtt véleményeztetni kell 

a partnerekkel, mely során a véleményezésre nyitva álló határidőn belül észrevétel nem érkezett az 

Önkormányzat felé, ezért javasolta a Képviselő-testület felé a jelenlegi eljárási szakasz lezárását és az 

ezzel kapcsolatos határozati javaslat elfogadását. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, hogy szavazzanak az előterjesztés 

szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

53/2020. (VIII.12.) Kt. határozata 

a Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Oroszlány, Bláthy Ottó utcai 2117/57 

helyrajzi számú ingatlanra vonatkozó településrendezési eszköz módosításával kapcsolatos partnerségi 

egyeztetést lezárja azzal, hogy az eljárás során észrevételek, kérdések nem merültek fel. 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2020. augusztus 13. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

2. NAPIRENDI PONT: A Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány alapító 

okiratának módosítása  

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

     Takács Tímea intézményvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az Országgyűlés 2020. május 19-én fogadta el a kulturális 

intézményekben foglalkoztatottak közalkalmazotti jogviszonyának átalakulásáról, valamint egyes 

kulturális tárgyú törvények módosításáról szóló 2020. évi 32. törvényt, amely 2020. július 1. napjával 

hatályba lépett. 

A törvény alapján a kulturális intézményekben foglalkoztatottak közalkalmazotti jogviszonya a 

törvény erejénél fogva 2020. november 1-jével a munka törvénykönyvéről szóló 2012. évi I. törvény 

szerinti munkaviszonnyá alakul át. 

A kulturális intézmények alapító okirataiban e törvény alapján bekövetkezett változások törzskönyvi 

nyilvántartásba vételét a törvény hatálybalépését követő 60 napon belül kell elvégezni. Tehát 

legkésőbb augusztus 31-ig. 

Az alapító okirat tartalmát tekintve „A költségvetési szerv vezetőjének megbízási rendje”, illetve „A 

költségvetési szervnél alkalmazásban álló személyek jogviszonya” pontok érintettek a változásban. 

Ezekből a pontokból törlésre kerülnek a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 33. törvény 

rendelkezései. 

A mai napon helyben kiosztásra került az államkincstár által is formailag és tartalmilag rendben lévő 

alapító okirat módosítása és egységes szerkezetbe foglalása. Egy mondatot kért a kincstár, hogy 

kerüljön még bele, hogy az intézményvezető munkaviszony keretében látja el feladatát. A helyben 

kiosztott anyag ezt tartalmazza. 

 

Papp Péter Attila képviselő elmondta, hozzászólása csak részben kötődik az előterjesztésben: az 

intézmény rövidített nevéről van szó. Már korábban is mondta, elég csúnya a rövidítés. Az intézmény 

és a városi televízió dolgozói a Kölcsey-t, a betont rendszeresen KFMKK-nak nevezik. Ez nem 

magyaros. Kérte, hogy találjanak értelmes elnevezést a munkahelyüknek, ha már könyvtárról, illetve 

kulturális intézményről van szó.  

 

Székely Antal HB elnök/képviselő észrevétele az volt, érdemes lenne összegyűjteni, hogy az elmúlt 

30 év alatt a különböző intézményeknek hányféle elnevezést kellett eltűrniük. Annak sem örült, hogy a 

Kormány hoz arra jogszabályt, hogy mit, hogyan kell elnevezni. Ezt sem teheti meg az Önkormányzat. 

Vannak olyan intézmények, amelyeknek neve 2-3 sor. Sokkal egyszerűbb lenne, ha más neve lenne, 

de elő van írva. 2-3-4 évente mindent át kell nevezni, nem kell aggódni, nem ez az utolsó neve ennek 

az intézménynek.  

 
Papp Péter Attila képviselő elmondta képviselőtársa 3 lehetséges nevet is mondott, hogy lehetne 

szólítani a lánykori nevén. Ne mondja senki, hogy az van előírva az ott dolgozóknak, a városi 

televíziónak, hogy KFMKK néven említsék az intézményt, ezt senki nem mondta nekik és ez 

rendszeres.  

 

Székely Antal HB elnök/képviselő véleménye az volt, megint megtalálták a legfontosabb problémát. 

Javasolta, hogy a FIDESZ-KDNP országgyűlési képviselője járjon el, vagy tiltsa meg, hogy így 

nevezzék. 
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Gyuga Mihály József képviselő elmondta, rövidített neve az intézmények a KFMKK - igaza van 

képviselő társának. Oda azt kellett volna beírni, hogy Kölcsey Művelődési Központ, és akkor azt 

használná mindenki. Nem kell ilyen mozaik szó. Teljesen rendbe volna a Kölcsey Művelődési 

Központ. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester jelezte, az 

előterjesztés kapcsán két szavazásra fog sor kerülni. Először kérte, szavazzanak a Kölcsey Ferenc 

Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány mai napon helyben kiosztott módosító alapító okiratának 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a módosító okiratot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 

10 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

54/2020. (VIII.12.) Kt. határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány módosító alapító okiratának 

módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Elfogadja a módosító okiratot az előterjesztés helyben kiosztott 1. melléklete szerinti 

tartalommal. 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Államkincstár költségvetési szervek törzskönyvi 

nyilvántartásaival kapcsolatos eljárásában a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár 

Oroszlány alapító okiratával kapcsolatos esetleges formai, technikai változtatásokat megtegye. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2020. augusztus 13. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, másodszor szavazzanak a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és 

Könyvtár Oroszlány mai napon helyben kiosztott egységes szerkezetű alapító okiratának 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület az egységes alapító okiratot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

55/2020. (VIII.12.) Kt. határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány egységes szerkezetű alapító 

okiratának elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány egységes szerkezetű 

alapító okiratát az előterjesztés helyben kiosztott 2. melléklete szerinti taralommal. 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Államkincstár költségvetési szervek törzskönyvi 

nyilvántartásaival kapcsolatos eljárásában a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár 

Oroszlány alapító okiratával kapcsolatos esetleges formai, technikai változtatásokat megtegye. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2020. augusztus 13. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 
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3. NAPIRENDI PONT: Döntés Városi Központi Főzőkonyha kialakítása tárgyú pályázat 

benyújtásáról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 
Lazók Zoltán polgármester elmondta, az Oroszlány, Mátyás király utca 7. szám alatti önkormányzati 

tulajdonú ingatlanban működő főzőkonyha fejlesztése, Városi Központi Főzőkonyha kialakítása 

céljából pályázat benyújtására tett javaslatot a pénzügyminiszter által kiírt, „Önkormányzati 

étkeztetési fejlesztések támogatása” tárgyú pályázati felhívásra. 

Az előterjesztésben tájékoztatást adott a pályázat előkészítésének folyamatáról, a tervezői 

szerződésekről és arról, hogy a közétkeztetési feladatellátás modernizálásának kérdése az előző 

években többször is szerepelt a képviselő-testületi ülések napirendjén, ezen feladatellátás fejlesztési 

irányainak kijelölése céljából az Önkormányzat több szakértői vizsgálatot is lefolytatott. A 115/2016. 

(V.31.) Kt. határozat alapján született egy igazságügyi szakértői tanulmány, melynek tartalmát a 

196/2016. (X.18.) Kt. határozatában fogadta el a Képviselő-testület. A tanulmány megállapításai 

szerint az alapvetően megfelelő minőségű ételeket előállító városi rendszer nagyon széttagolt, nem 

költséghatékony elven működik. A konyhák eszközállománya fejlesztésre szorul, a fejlesztést egy új 

központi városi konyha kialakításával javasolt megtenni.  

Tájékoztatta a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a Városi Központi Főzőkonyha kialakításához 

szükséges beruházás tervezői költségvetése elkészült, a pályázatot a határozati javaslatban szereplő 

tartalommal javasolta benyújtani. A határozati javaslat 4. pontját a bizottságok 2020. augusztus 11-ei 

összevont ülésén megszavazott tartalom szerint módosítja és azt a helyben kiosztott tartalommal teszi 

fel szavazásra. A határozati javaslat 4. pontjának új szövegezése a következő:  

„4. Utasítja a polgármestert, hogy mérje fel és mutassa be a Városi Központi Főzőkonyha 

kialakításához kapcsolódóan elvégzendő mindennemű fejlesztési, átalakítási feladatot és annak 

várható költségigényét, különös tekintettel a Hajléktalanokat Ellátó Intézményi Egység áthelyezésének 

lehetőségeit, feltételeit, és készítsen a városi közétkeztetés elhelyezésére, működtetésére vonatkozóan 

alternatív javaslatokat. A felmérés eredményeit, illetve az alternatív javaslatokat legkésőbb a 2020. 

decemberi munkaterv szerinti képviselő-testületi ülésre terjessze elő.” 

 

Gyuga Mihály József képviselő a terminusokra kérdezett rá, valamint annak az okára, hogy 2016 óta 

lett volna ideje a városnak az egész problémakört körbejárni és átgondolni, hogy milyen alternatív 

megoldások, egyéb költségelemek jelentkeznek. 2020. március 10-e óta rendelkezésre állt a VFKB-

nak az online lehetősége, hogy a covid vírus ideje alatt az elmaradt fejlesztések, távlati elképzelések 

megtárgyalását megtehesse a bizottság. Miért nem élt a polgármester úr ezzel a lehetőséggel? Nem a 

bizottságon és elnök úron múlt, hogy régről elmaradt vagy hosszú távú elképzeléseket 

végigtárgyalhassanak. A 4. alpontban jelezett utólagos vizsgálatokat miért nem előzetesen tették meg, 

polgármester úr miért nem használta ki ezt a lehetőséget? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a pályázati lehetőség hatására indult el ebben a 

kérdésben.  

A pénzügyminiszter megjelentette a pályázatot, összeült a hivatali vezetőkkel, az az elképzelés 

született, hogy próbáljanak meg a pályázaton elindulni, ebbe az irányba haladtak. Csak arról döntenek, 

hogy a pályázaton elinduljanak-e. Az összes többi kérdésről dönthet a testület és fog is dönteni, mert 

decemberre legkésőbb el fog készülni az a javaslat, ami minden problémát át fog gondolni.  

 
Gyuga Mihály József képviselő úgy gondolta, hogy az előző kérdésére nem kapott teljes választ, 

hogy miért nem vette igénybe a szakbizottság ilyen jellegű előkészítő munkáját, nem csak ebben a 

témakörben, hanem akár másban is. Az a probléma, hogy kérdéseket vet fel az egész előterjesztés, mit 

kell áthelyezniük, milyen beruházásokat kell megcsinálni, milyen összegek lehetnek, hogy fogják ezt 

finanszírozni. Ez a decemberi döntésüket befolyásolja. A 2021. évi költségvetés megalkotása közel 

van. Alkalmas lett volna az elmúlt időszak arra, hogy ezt végigtárgyalják, kidolgozzák. Fontos lett 

volna tudni milyen alternatív elhelyezési lehetőségei lesznek a hajléktalan szállónak, és ezen döntésbe 

a főzőkonyha elhelyezésére is milyen alternatívák várhatók. 
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További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, hogy 

szavazzanak a helyben kiosztott határozati javaslat elfogadásáról. 

 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

56/2020. (VIII.12.) Kt. határozata 

Városi Központi Főzőkonyha kialakítása tárgyú pályázat benyújtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a pályázat előkészítéséről szóló tájékoztatót.  

2. Pályázatot nyújt be a pénzügyminiszter által Magyarország 2020. évi központi 

költségvetéséről szóló 2019. évi LXXI. törvény 3. melléklet II. 3. pont szerint kihirdetett, 

„Önkormányzati étkeztetési fejlesztések támogatása” tárgyú pályázati felhívás 3.1.b) 

alcélja szerinti fejlesztésre (önkormányzati tulajdonban álló főzőkonyha kapacitásbővítése, 

fejlesztése) az Oroszlány, Mátyás király utca 7. szám alatti (598 Hrsz-ú), önkormányzati 

tulajdonú, ingatlanban működő főzőkonyha kapacitásbővítéssel történő fejlesztésére, Városi 

Központi Főzőkonyha kialakítására. 

3. A pályázati forrás elnyerése érdekében az alábbi tervezett költségekkel és vállalásokkal 

nyújtja be a pályázatot. 

 A projekt összköltsége: 446.904.771 Ft 

 Igényelt támogatás összege: 100 millió Ft 

 Vállalt önerő összege: 346.904.771 Ft, melyet Oroszlány Város Önkormányzata 2021. évi 

költségvetésébe betervez. 

 A fejlesztés megvalósítását az alábbi ütemterv szerint tervezi: 

-  Előkészítő tevékenységek (tervezés, közbeszerzés, kiválasztási eljárások): 2020. július – 

2021. július. 20.320.000 Ft 

- Kivitelezési időszak (kivitelezés, eszközbeszerzés, műszaki ellenőrzés):  

2021. július – 2022. augusztus 

Kivitelezés 25%-os készültség: 2021. november: 80.103.148 Ft  

Kivitelezés 50%-os készültség: 2022. február: 80.103.148 Ft  

Kivitelezés 75%-os készültség: 2022. május: 80.103.148 Ft  

Kivitelezés 100%-os készültség: 2022. augusztus: 80.103.149 Ft  

Eszköztelepítések: kivitelezési fázisokhoz igazodóan 106.172.178 Ft 

- Projektzárás (legkésőbb 2022. december 31-ig) 

4. Utasítja a polgármestert, hogy mérje fel és mutassa be a Városi Központi Főzőkonyha 

kialakításához kapcsolódóan elvégzendő mindennemű fejlesztési, átalakítási feladatot és 

annak várható költségigényét, különös tekintettel a Hajléktalanokat Ellátó Intézményi Egység 

áthelyezésének lehetőségeit, feltételeit, és készítsen a városi közétkeztetés elhelyezésére, 

működtetésére vonatkozóan alternatív javaslatokat. A felmérés eredményeit, illetve az 

alternatív javaslatokat legkésőbb a 2020. decemberi munkaterv szerinti képviselő-testületi 

ülésre terjessze elő. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2020. augusztus 13. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 
4. NAPIRENDI PONT: Kerékpáros pihenőhely elhelyezése a Sacra Velo útvonal mentén 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 
Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat, mint 

projektpartner valósítja meg a Sacra Velo projektet a Győr-Moson-Sopron Megyei és a Nyitra Megyei 

Önkormányzattal közösen. A projekt keretében elkészült a Sacra Velo kerékpárút hálózat kialakítása, 

valamint a kijelölt helyeken kerékpáros pihenőhelyek létesültek. 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 187/2016. (X.18.) Kt. határozatában döntött 

arról, hogy részt vesz a pályázati együttműködésben, melynek keretében Oroszlányban a Bányászati 

Múzeum területén került kialakításra a pihenőhely nem messze a múzeum bejáratától. 

A Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat azzal a felajánlással kereste meg Oroszlány Város 

Önkormányzatát, hogy amennyiben tud helyet biztosítani egy újabb pihenőhelynek, akkor azt 

augusztus 12-ig jelezze vissza részükre. A sürgősség oka, hogy az árfolyamnyereség miatt maradt 

forrásuk a projekt keretében, és azt szeretnék további műszaki létesítmények kialakítására elkölteni. A 

felajánlás elfogadásával Oroszlányon újabb kerékpáros pihenőhely kerülhet kialakításra, mely azonos 

műszaki tartalmú a Bányászati Múzeumban már meglévővel. A telepítés érdekében az előterjesztés 1. 

számú mellékletben található nyilatkozatot szükséges kitöltve visszaküldeni a megyei önkormányzat 

részére. A támogatási kérelemről a Képviselő-testület bizottságai a 2020. augusztus 11-ei összevont 

ülésükön foglaltak állást. Az összevont bizottsági döntés alapján a határozati javaslatot a helyben 

kiosztott tartalommal terjesztette elő, azaz a 079/1 helyrajzi számú ingatlanon, a majki kápolna alatt 

javasolta elhelyezni a kerékpáros pihenőt. 

 

Gyuga Mihály József képviselő a tegnapi bizottsági ülésen is felvetette azt a szakmai műszaki 

kérdést, hogy van-e lehetőség a megyei önkormányzattal egyeztetni ebben a témakörben, hogy ez a 

kerékpáros pihenőhely térkő burkolással kerüljön megvalósításra? Majknak, a Celli Kápolna 

környékének emelné a turisztikai értékét, a látványosságát és magát a használhatóságot is. Kérte 

polgármester urat, esetleg egy utólagos tárgyalás keretén belül ebbe az irányba vigye a tárgyalást. 

 
Lazók Zoltán polgármester a javaslatot támogatta, de képviselőtársának mint megyei képviselőnek 

sokkal inkább van lehetősége ezt képviselni. Most az Önkormányzatnak nem volt más feladata, mint 

egy helyszínt megjelölni.  

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, hogy szavazzanak a helyben kiosztott 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

57/2020. (VIII.12.) Kt. határozata 

kerékpáros pihenőhely elhelyezéséről a Sacra Velo útvonal mentén 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat felajánlását a Sacra Velo kerékpárút 

hálózat mentén történő kerékpáros pihenőhely létesítésére vonatkozóan. A pihenőhely 

elhelyezésére a 079/1 hrsz-ú ingatlant jelöli ki. 

2. Felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalmú 

nyilatkozat aláírására a kerékpáros pihenőhely létesítése érdekében, valamint vállalja a telepítés 

helyéül szolgáló ingatlanrészlet 2030-ig történő térítésmentes használatba adását a Komárom-

Esztergom Megyei Önkormányzat számára.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2020. augusztus 13. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző  

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Döntés Oroszlány helységnév cég saját nevében történő feltüntetéséről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 
Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta a jelenlévőket, hogy Lázár Mózes vezérigazgató, az NKM 

Oroszlányi Szolgáltató Zrt. képviseletében kérelmet nyújtott be Oroszlány Város Önkormányzatához, 

melyben arról ad tájékoztatást, hogy a tulajdonosi jogok gyakorlója a társaság cégnevét meg kívánja 

változtatni és a helységnév cégnévben való feltüntetéséhez kéri az Önkormányzat hozzájárulását. 
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A cégnév a következőképpen változna: NKM Oroszlányi Szolgáltató Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság helyett MVM Oroszlányi Távhőtermelő és Szolgáltató Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság. Kérte a Képviselő-testületet a hozzájárulás megadására a határozati javaslat szerint. 

 

Hermann Istvánné képviselő elmondta, a mai ülésen egy másik napirendi pont kapcsán a művelődési 

központ nevén polemizáltak. Felvetette, azt nem tudja, hogy az előterjesztésben szereplő cég nevéből 

milyen mozaikszó lesz. Kérte, engedtessék meg neki, hogy továbbra is a „lánykori nevén”, távhőként 

emlegesse ezt az intézményt.  

 

Lazók Zoltán polgármester hozzátette, ha jól értette az előző vitában is csak annyit kértek, hogy más 

néven emlegessék az intézményt. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, hogy szavazzanak az előterjesztés 

szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 
Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

58/2020.(VIII.12.) Kt. határozata 

Oroszlány helységnév cég saját nevében történő feltüntetéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul az Oroszlány helységnév cég saját 

nevében történő feltüntetéséhez a következő elnevezéssel:  

MVM Oroszlányi Távhőtermelő és Szolgáltató Zártkörűen Működő Részvénytársaság. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2020. augusztus 13.  

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály 

támogatási kérelme 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 
Lazók Zoltán polgármester elmondta, Bognár Attila Tamás, az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 

képviseletében a labdarúgó utánpótlás csapatok versenyeztetése érdekében támogatási kérelemmel 

kereste meg Oroszlány Város Önkormányzatát. Az egyesület kérelmét az előterjesztés melléklete 

tartalmazza.  

Az előterjesztés tartalmazza az OSZE Labdarúgó Szakosztálya által benyújtott U 7, 9, 11, 13, 14, 16, 

19 korosztályok 2020/2021 szezonra vonatkozó havi költségvetését, mely 2.790.000,- Ft összegű havi 

költséggel számol, melyhez 1.830.000,- Ft összegű önkormányzati támogatást igényel. 

A támogatási kérelemről a Képviselő-testület bizottságai 2020. augusztus 11-ei összevont ülésükön 

foglaltak állást. A bizottság szeptember és október hónapra havi 1,5 M Ft támogatási összeget javasol 

azzal, hogy október végén kerüljön megvizsgálásra az egyesület által vállalt saját költségek 

biztosítása, és ezt követően kerüljön sor újabb támogatásra irányuló döntésre. A bizottság javaslatát 

befogadva az új határozati javaslat az ülés megkezdése előtt helyben kiosztásra került. 

 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, április hónapban érkeztek be a sportszakosztályok 

beszámolói. Akkor polgármester úr mint törvényi jogosult az OSZE beszámolóját elfogadta. Kérte, 

hogy az OSZE Labdarúgó Szakosztálya, amikor ennek az összegnek a felhasználásáról beszámol, 

akkor az áprilisi beszámolóhoz képest a teljes utánpótlásra vonatkozóan tisztességes beszámolót adjon 

meg, mert az áprilisi beszámoló véleménye szerint elfogadhatatlan volt, annak ellenére, hogy 

polgármester úr elfogadta. Tehát gyakorlatilag az a végkonklúzió, hogy vagy készítenek egy normális 

beszámolót erről az összegről, vagy a szakosztály további finanszírozását nem tudja támogatni, mert a 

várt szakmai munkát nem látja visszaköszönni a beszámolóban. 
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Lazók Zoltán polgármester egyetértett a mondanivaló lényegével. Jelezte, hogy a Gyuga úr által 

említett április döntés előtt a beszámolót kiküldte a képviselők részére és nem kapott jelzést arra 

vonatkozóan, hogy ne fogadja el. 

 
Sólyom Jöran képviselő jelezte, a tegnapi együttes bizottsági ülésen is elmondta a problémáját, igaz 

jegyzőkönyvön kívül. Felhívta mindenki figyelmét, hogy azoknál az egyesületeknél, ahol van egy 

szervezet és annak vannak szakosztályai, alszervezetei, az alszervezeteknek jogilag semmilyen jellegű 

érdemi megjelenése nincs. Tehát ha a szervezet nevében szerződések, igények fogalmazódnak meg, 

akkor véleménye szerint azt az adott szervezet vezető testületének, illetve elnökének aláírásával 

kellene megjelenjenek. Felkérte jegyző asszonyt, illetve a hivatal szervezetét, hogy a jövőben 

bármilyen ilyen igényt akkor fogadjanak be, ha azt az adott szervezet jegyzésére jogosult nyújtja be.  

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, hogy 

szavazzanak a helyben kiosztott határozati javaslat elfogadásáról. 

 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

59/2020.(VIII.12.) Kt. határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Labdarúgó Szakosztály támogatási kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. A 2020. szeptember 1. – 2020. október 30. közötti időszakra vonatkozóan 1.500.000,- Ft/hó 

összegű támogatást nyújt az Oroszlányi Szabadidő Egyesület részére, mely összeg a labdarúgó 

szakosztály U 7, 9, 11, 13, 14, 16, 19 korosztályainak versenyeztetési költségeihez használható fel.  

2. A további önkormányzati támogatásról annak igazolását követően dönt, hogy a 2020. szeptember – 

október havi önkormányzati támogatások mellett a működéshez vállalt önerőt az Oroszlányi 

Szabadidő Egyesület biztosította az előterjesztés 2. mellékletét képező költségvetés szerinti 

összegben.  

3. A támogatást a 2020. évi költségvetés általános tartaléka terhére biztosítja 1,5 Mft összegben. A 

további 1,5 Mft az OSZE Labdarúgó Szakosztály támogatása soron rendelkezésre áll. Utasítja a 

polgármestert, hogy az Önkormányzat 2020. évi költségvetésének soron következő módosításakor 

gondoskodjon a módosítás költségvetésben történő átvezetéséről és ennek megfelelően a 

költségvetési rendelet módosításának képviselő-testület elé terjesztéséről. 

4. Felhatalmazza a polgármestert a határozat 1. pontjában meghatározottak figyelembevételével a 

támogatási szerződés megkötésére. 

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: 2020. augusztus 13. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző  

 
További kérdés, hozzászólás nem volt, így megköszönte a jelenlévőknek és a televízió nézőinek a 

figyelmét, a képviselő-testület nyilvános ülését 10 óra 35 perckor bezárta.  

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


